



FERNANDO PRADO AYUSO, CMF

DONOSTIAKO GOTZAINA
OBISPO DE SAN SEBASTIÁN

Donostia, 2025eko martxoaren 22a

Eliztar maiteok,

Poz handiz jaso dugu gure Aita Santuaren ospitaleko alta medikoaren berri. Bihartik aurrera, Frantzisko bere ohiko erresidentziara itzuliko da errekupeazioa jarraitzeko eta atsedean hartzeko gomendioarekin, gutxienez bi hilabetetarako. Denbora honetan, bere etxean lasaiago egonik, pixkanaka bere ohiko jarduerari ekingo diola eta normaltasuna berreskuratuko duela espero dugu. Jarrai dezagun beragatik otoitz egiten, maitasunez, Jaunak bere eginkizun eta ministerioan laguntzen jarrai dezan. Otoitzean bat eginik.

In Corde Matris,

+ Fernando

--o0o--

San Sebastián, 22 de marzo de 2025

Queridos diocesanos,

Hemos recibido con gran alegría la noticia del alta médica hospitalaria de nuestro Santo Padre. A partir de este domingo, Francisco pasará del hospital a su residencia habitual, con una recomendación de convalecencia y continuación de su recuperación, al menos, por un período de dos meses. Es de suponer que a lo largo de este tiempo, ya más tranquilo en su propio domicilio, irá retomando y normalizando progresivamente su actividad habitual. Sigamos orando por él convenientemente, con todo nuestro filial afecto, para que el Señor le siga acompañando en su misión y ministerio. En comunión de oraciones.

In Corde Matris,

+ Fernando